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PROTOKÓŁ Nr XXX/2013 

z przebiegu obrad Rady Gminy Leszno 

w dniu 25 kwietnia 2013r. 

 

Przewodnicząca Rady p. Barbara Koza otworzyła o godzinie 17:35 obrady XXX sesji Rady 

Gminy Leszno w dniu 25 kwietnia 2013 r. Powitała Wójta p. Andrzeja Cieślaka, Zastępcę 

Wójta p. Grzegorza Banaszkiewicza, p. skarbnik Urszulę Jeziorską, radnych, sołtysów oraz 

mieszkańców gminy. Przewodnicząca poinformowała, że listę obecności podpisało 10 

radnych (nieobecni: E. Latoszek, P. Dutkiewicz, L. Żebrowski, Z. Jędraszka, B.  Śliwińska), a 

więc posiedzenie jest prawomocne do podejmowania uchwał. Powiedziała, że wraz 

materiałami na sesję radni otrzymali porządek obrad. Zapytała czy do porządku obrad są 

jakieś wnioski? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta poprosił o wykreślenie z porządku obrad pkt 8  

- podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zniesienia fory ochrony przyrody z drzewa uznanego 

za pomnik przyrody. Powiedział, że po konsultacjach z Wójtem, stwierdził, że należy jeszcze 

bardziej dopracować ten projekt uchwały. 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie z porządku 

obrad pkt 8  - podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zniesienia fory ochrony przyrody z 

drzewa uznanego za pomnik przyrody? 

Rada Gminy stosunkiem głosów 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła wniosek 

Zastępcy Wójta.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady  stwierdziła, że wniosek został przyjęty 

jednogłośnie. Następnie odczytała porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia; 

2. Przyjęcie porządku obrad; 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej; 

4. Interpelacje i zapytania Radnych; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2013; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie sieci 

wodociągowej; 

7. Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy ustalaniu 

opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości, przysługujące osobie fizycznej; 

8.  Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lesznie za 2012 rok; 

9.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 

terenie Gminy Leszno w latach 2011 - 2014; 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych; 

11.  Sprawy różne; 

12.  Zamknięcie posiedzenia.  

 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku 

obrad. 
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Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 10 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” przyjęła 

porządek obrad.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady stwierdziła, że porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 3 

Sprawozdanie Wójta z działalności międzysesyjnej 

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy Leszno – przedstawił informację działalności w okresie 

między sesjami. Poinformował, że: 

 od poniedziałku powinny ruszyć prace przy budowie ulic Strażackiej i Krótkiej w 

Lesznie – jest to dokończenie zadania rozpoczętego w roku ubiegłym. Zakład 

Wodociągów zmieniał na tym odcinku wszystkie przyłącza, ale już zakończył prace 

więc wykonawca powinien wyrobić się w umownym terminie do końca maja.  

 został ogłoszony i rozstrzygnięty przetarg na budowę wodociągu w ul. Magnolii we 

wsi Marianów. Wygrała firma West – Bud z Sochaczewa na kwotę brutto 67 000 zł, 

czyli taniej niż było przewidziane w budżecie (100 000 zł). Wójt powiedział, że kwota 

zapisana w budżecie na tą inwestycję była sporo niższa od kosztorysu inwestorskiego, 

a po przetargu okazało się, że udało się uzyskać jeszcze dużo niższą cenę.  

 został ogłoszony przetarg na modernizację nawierzchni  ul. Krótkiej, Parkowej i Ks. 

Raczkowskiego. Powiedział, że zmienione zostało podejście do przetargu i w 

specyfikacji zostało zapisane, że całość robót ma zostać wykonana w roku bieżącym, 

natomiast część płatności płatność zostanie dokonana do końca maja roku 2014. Wójt 

powiedział, że dzielenie prac na dwa lata budzi dużo kontrowersji wśród mieszkańców 

z związku z tym, powstał pomysł na ogłoszenie tego przetargu w taki sposób.  

 został ogłoszony przetarg na odbiór odpadów. Wójt powiedział, że po zakończeniu 

sprawozdania poprosi Zastępcę – p. Banaszkiewicza  o przybliżenie tego tematu.  

 zostało wykonane przyłącze gazowe do budynku przedszkola w Zaborowie.  

 kończą się już prace projektowe dotyczące budowy przyłącza gazowego do budynku 

szkoły w Zaborowie, więc jest duże prawdopodobieństwo, że w okresie wakacyjnym 

to przyłącze i cała termomodernizacja zostaną wykonane. 

 planowane jest ogłoszenie przetargu na budowę wodociągu  w ul. Otuliny do ul. 

Ogrodowej. Wójt powiedział, że jest to ważna inwestycja bo tam mieszkańcy dość 

długo już oczekują na wodę.  

 zlecony został zakup i montaż stolarki okiennej dla OSP Gawartowa Wola – Zasanie z 

funduszu sołeckiego; 

 w ramach funduszu sołeckiego zostały wykonane dwie drogi : w Wólce  i w Gradach 

(ul. Prosta);  

 zlecona została budowa placu fitness z funduszu sołeckiego wsi Zaborów – inwestycja 

powinna zostać wykonana do połowy czerwca; 

 wkrótce zostaną ogłoszone przetargi na oświetlenie uliczne, w pierwszej kolejności, 

odbędzie się budowa punktów świetlnych we wsiach Trzciniec i Stelmachowo;  

 rozpoczęły się remonty dróg gruntowych. Wójt powiedział, że do połowy maja 

główne drogi powinny zostać poprawione.  

 odbyło się spotkanie w starostwie, którego tematem było m.in. porozumienie 

dotyczące „Obsługi komunikacyjnej pasam zachodniego województwa 
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mazowieckiego” czyli budowy połączenia torowego Warszawy z Sochaczewem.  

Przygotowany został projekt porozumienia i na kolejna sesję zostanie przygotowany 

projekt uchwały w tej sprawie. Na razie chodzi o przygotowanie studium 

wykonalności i tak jak zostało ustalone koszt zostaną podzielone po równo dla 

każdego z partnerów. Wstępnie koszt wykonania tego studium wykonalności został 

określony na 500.000 zł czyli, każdy z partnerów będzie nosił 50.000 zł przy czym 

kwota ta zostanie zweryfikowana przetargiem. Wójt powiedział, że nie wie czy to 

studium zostanie wykonane w tym roku, czy może dopiero w roku przyszłym, więc 

być może, że płatność za to zadanie też nastąpi dopiero w roku 2014. Powiedział, że 

wykonanie takiego studium to jest ogram pracy, wiele uzgodnień i badań. 

 wiele czasu zajmuje temat drogi nr 580, której remont trwa i na bieżąco pojawiają się 

różnego rodzaju kłopoty (wjazdy, rowy, zalania). Poinformował, że na terenie 

Wilkowej Wsi działają już pompy, które mają osuszyć teren. Powiedział, że z Zarządu 

Melioracji udało się uzyskać mapę tego terenu, więc wykonawca będzie dokładnie 

wiedział, co gdzie jest położone. Wykonawca zobowiązał się, że wypompuje wodę i 

udrożni rów, więc wszystko powinno działać tak jak wcześniej.  

Powiedział, że to już wszystkie informacje jakie chciał przekazać i chętnie odpowie na 

wszystkie pytania. Poprosił p. Banaszkiewicza o przybliżenie tematu przetargu na odbiór 

odpadów i samego systemu.  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że w dniu dzisiejszym został 

ogłoszony przetarg, na 1.5 roku (do grudnia 2014r.) rozstrzygnięcie tego przetargu jest 

przewidywane na dzień 6 czerwca. Poinformował, że do dnia dzisiejszego wpłynęło 1407 

deklaracji obejmujących 4249 osób. Na terenie Gminy mieszka ok. 10 000 osób więc jak na 

razie nawet połowa mieszkańców nie złożyła deklaracji. Z pośród osób, które złożyły 

deklarację  253 osoby wybrało wyższą stawkę – czyli nie będą segregować odpadów. 

Pozostałe osoby zadeklarowały, że będą segregować odpady. Powiedział, że teraz należy 

poczekać na rozstrzygniecie przetargu, po którym miejmy nadzieję, będzie można obniżyć 

stawki za odbiór odpadów. Zapewnił, że warunki przetargu są zgodne z uchwałami podjętymi 

przez Radę Gminy w grudniu ubiegłego roku oraz ze zmienionym regulaminem ( odbiór 

odpadów segregowanych z posesji jednorodzinnych raz w miesiącu, odbiór odpadów 

zmieszanych z posesji jednorodzinnych – dwa razy w miesiącu, natomiast przy budynkach 

wielorodzinnych do segregacji zostaną postawione pojemniki typu „dzwon”, które będą 

opróżniane 2 razy w miesiącu, a odpady zmieszane będą odbierane 2 razy w miesiącu z 

wyjątkiem TBS-ów gdzie odpady będą odbierane 2 razy w tygodniu. Wstępnie został wpisany 

w specyfikację punkt zbiórki odpadów dodatkowych za Urzędem Gminy. Punkt za urzędem 

będzie otwarty w soboty od godz. 9 do godz. 14 i do tego punktu mieszkańcy będą mogli 

przywozić : opony, zużyty sprzęt elektroniczny, gabaryty, chemikalia, pojemniki po farbach 

itp.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zapytała czy pojemniki na odpady 

zmieszane zostaną zapewnione przez firmę, która wygra przetarg, czy też każdy mieszkaniec 

musi sam zakupić taki pojemnik? Zapytała również, czy do tego punktu zbiórki odpadów 

mieszkańcy będą  musieli we własnym zakresie zorganizować transport tych odpadów?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że zakup pojemników na odpady 

zmieszane leży w gestii mieszkańców. Natomiast co do zbiórki gabarytów, to regulamin 

przewiduje zbiórki  dwa razy do roku sprzed posesji, tak jak to było dotychczas, a ponadto 
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mieszkańcy będą mieli możliwość dostarczenia we własnym zakresie tych odpadów do 

punktu.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że wszystkie dodatkowe czynności, które 

zapiszemy po stronie oferenta to są dodatkowe pieniądze, które docelowo obciążą wszystkich 

mieszkańców Gminy, więc trzeba się zastanowić nad każdym dodatkowym zadanie. Wójt 

powiedział, że podobnie jest z pojemnikami na odpady. Wielu mieszkańców posiada swoje 

kosze, więc wrzucenie zaopatrzenia w kosze tych mieszkańców, którzy tych koszy nie mają 

obciążyłoby wszystkich mieszkańców, również tych, którzy te kosze mają.  

Pani Daria Eljasińska – radna zapytała co będzie z osobami, które nie złożyły deklaracji? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że jeszcze tak naprawdę jest czas 

jeszcze na złożenie deklaracji. Zaznaczył, że termin do 30 kwietnia jaki został wyznaczony na 

złożenia deklaracji miał zmotywować mieszkańców do szybszego złożenia tych dokumentów. 

Powiedział, że ustawa zobligowała Gminy do odbierania wszystkich odpadów, więc jeśli ktoś 

nie złoży deklaracji, to i tak zostanie obciążony kosztami odbioru odpadów.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że podczas kilku pierwszych zbiórek 

odpadów pracownicy firmy odbierającej odpady będą zaznaczali na listach, kto i w jakiej 

ilości wystawił odpady. Jeżeli będzie taka możliwość, to również  pracownicy urzędu będą 

jeździli z tą firmą i wszystko weryfikowali. Wójt przypomniał, że Gmina będzie płaciła 

wykonawcy co miesiąc, a mieszkańcy na koniec każdego kwartału – więc pierwszej opłaty 

mieszkańcy dokonają na koniec września.  

Pan Jarosław Wróblewski – Radny zapytał czy, gdy ktoś nie złoży deklaracji, poniesie z tego 

tytułu jakieś konsekwencje? Zapytał, czy takim osobom będzie naliczana opłata wyższa – 

stawka za odpady niesegregowane?  

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że w ustawie niezłożenie 

deklaracji jest traktowane jako wykroczenie. Powiedział, że wszystko będzie zależało od tego 

czy dana osoba nie złożyła deklaracji, a mimo to wystawia śmieci, czy też nie złożyła 

deklaracji i śmieci nie wystawia. Jeżeli ktoś będzie wystawiał  śmieci, to z pewnością zostanie 

opłatą za ich odbiór obciążony.  

Pani Teresa Kołecka – radna  zapytała co mają z odpadami osoby rozpoczynające budowę? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że uchwała  Rady Gminy mówi 

jednoznacznie, że Gmina odbiera odpady z posesji zamieszkałych. Jak ktoś buduje dom, to 

tam nie mieszka i jest zobowiązany do tego żeby wynająć firmę, która te odpady odbierze. W 

momencie, gdy ktoś zamieszka w takim nowym domu, ma 14 dni na złożenie deklaracji.  

Pani Katarzyna Grab – mieszkanka wsi Wyględy zasugerowała, żeby szerzej informować 

mieszkańców o konieczności złożenia deklaracji, gdyż nie każdy mieszkaniec ma dostęp do 

Internetu. Powiedziała, że w Gminie Babice ulotki były roznoszone po sklepach i innych 

miejscach publicznych. Zapytała czy istnieje możliwość wystawiania odpadów zmieszanych 

w workach, zamiast w pojemniku plastikowym? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że odpady segregowane będą 

odbierane w workach, które mieszkańcy będą dostawać z Gminy, natomiast odpady 

zmieszane to muszą być wystawiane w pojemnikach. Wyjaśnił, że odpady zmieszane w 

workach nie będą odbierane. poinformował, że odpady zmieszane będą odbierane co dwa 

tygodnie ze względu na fakt, że dla wielu osób – szczególnie mieszkańców wsi Leszno, 

odbieranie odpadów raz w miesiącu byłoby niewystarczające. Ponadto otrzymaliśmy 
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informację z sanepidu, że pasożyty rozwijające się w tych śmieciach mają okres wylęgania 2 

tygodnie, więc istnieje konieczność zabierania śmieci co dwa tygodnie.  

Pan Henryk Lesiak – sołtys wsi Feliksów zapytał czy taka sama ilość pojemników na odpady 

zmieszane przysługuje rodzinie 2 osobowej co 4 osobowej?  

Pan Adam Zdanowski – sołtys wsi Wąsy Wieś zapytał czy jeżeli po przetargu koszt odbioru 

śmieci zostanie zmniejszony, to mieszkańcy będą musieli ponownie złożyć deklaracje? 

Pan Grzegorz Banaszkiewicz – Zastępca Wójta powiedział, że w regulaminie jest dokładnie 

opisane ile i jakiej wielkości pojemników przysługuje rodzinie o określonej liczbie jej 

członków. Powiedział, że jeżeli rodzina 3 osobowa, wystawi dwa pojemniki 120 l zamiast 

jednego to firma z pewnością odbierze te odpady, mimo że będzie ich więcej niż przewiduje 

to regulamin. Zapewnił, że mieszkańcy, którzy już złożyli deklaracje z pewnością nie będą 

musieli składać ich na nowo. Osoby, które będą z jakich względów zmieniać deklaracje, lub 

wypełniać ją po raz pierwszy otrzymają do wypełnienia deklaracje z aktualną stawką. 

Powiedział, że faktycznie na deklaracji jest wpisana kwota, jednak jeśli zostanie podjęta 

uchwała Rady Gminy z podaniem nowej stawki to oczywiste  jest, że takie koszty ponosić 

będą mieszkańcy.  

Pan Andrzej Cieślak – Wójt Gminy powiedział, że po podjęciu stosownej uchwały będzie 

jeszcze sporo czasu, żeby dotrzeć do mieszkańców z informacją o zmianie stawki, gdyż tak 

naprawdę chodzi i dokonanie prawidłowej wpłaty a nie o samą deklarację.  

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania Radnych 

Pan Jarosław Wróblewski - Radny powiedział, że chciałby złożyć na ręce pana Wójta pismo 

mieszkańców Wilkowej Wsi dotyczące budowy wjazdów na posesje z drogi nr 580. 

Powiedział, że  mieszkańcy Wilkowej Wsi mieszkający po południowej stronie drogi nr 580 

od miejsca, gdzie nie będzie chodników mają mieć podobno wjazdy asfaltowe, a nie z kostki 

jak pozostali mieszkańcy.  Poprosił o interwencję w przedmiotowej sprawie. Jako załącznik 

do dzisiejszej interpelacji przekazał pismo skierowane do firmy Jarpol  - wykonawcy drogi w 

tej sprawie.  

Pani Barbara Koza - Przewodnicząca Rady zapytała, czy radni chcą zgłosić jeszcze jakieś 

interpelacje lub zapytania? Nie zgłoszono więcej interpelacji ani zapytań.  

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej na rok 2013.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  poprosiła p. skarbnik o przedstawienie zmian 

zapisanych w projekcie uchwały. 

Pani Urszula Jeziorska  - Skarbnik Gminy powiedziała, że w przedstawionym projekcie 

uchwały zapisano zmiany zarówno po stronie dochodów  jak i wydatków budżetu. Zarówno 

dochody jak i wydatki zostają zwiększone o kwotę ogółem 164.702,75 zł. Dokonujemy 

również korekty załącznika inwestycyjnego (zadania inwestycyjne bieżące – czyli 

przewidziane do realizacji w 2013r.) oraz dokonuje się zmian w załączniku dotyczącym planu 

przychodów i kosztów zakładu budżetowego zgodnie z wnioskiem Dyrektora. Plan 

przychodów i kosztów został dostosowany do uchwały Rady w sprawie zatwierdzenia taryf. 

Pani Skarbnik przeszła do omawiania poszczególnych zmian po stronie dochodów. 

Powiedziała, że w dziale 756 zwiększono plan dochodów od nieruchomości  o kwotę  
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27.252,00 zł w związku z wyższymi należnościami w stosunku do planu, który wynosi 

2.252.212,00 zł. Zmiana ta wynika z rozstrzygnięcia Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego, gdzie przypisano należność do zapłaty dla firmy, która nie chciała zgłosić do 

opodatkowania budowli. Po wydaniu rozstrzygnięcia firma ta dokonała zapłaty na rachunek 

Gminy, więc należało dokonać tego zwiększenia. Również w tym dziale zwiększono plan 

dochodów o kwotę 35.974,00 zł z tytułu zwiększonych wpływów z opłat za zezwolenia na 

sprzedaż alkoholu. Ostatnia zmiana w tym dziale dotyczy zwiększenia planu dochodów o 

kwotę 5.151,00 zł z tytułu wpływów opłat za zajęcia pasa drogowego. W dziale 852 

zwiększono plan dochodów o kwotę 18.200,00 zł z tytułu zwrotu nienależnie pobranych 

świadczeń rodzinnych i świadczenia z funduszu alimentacyjnego w latach 2011 i 2012. W  

całości ta kwota zostanie odprowadzona do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, więc po 

stronie wydatków została zapisana w identycznej wysokości. Powiedziała, że kolejna zmiana 

po stronie dochodów dotyczy wpływów wpłaconych do budżetu z tytułu przyznanych dotacji 

celowej  w wysokości 75.067,75 zł  z WFOŚ i GW na usuwanie azbestu z terenu Gminy 

Leszno. Po stronie wydatków ta kwota zapisana została w identycznej wysokości. Ponadto 

wprowadzono do planu dochodów kwotę w wysokości 3.055,00 zł z tytułu wpływów w roku 

bieżącym wynikających z  nadpłaty za oświetlenie ulic za rok ubiegły.  

Następnie p. Skarbnik przeszła do omawiania wydatków budżetu. W dziale 600 drogi 

publiczne gminne wprowadzono do planu wydatków kwotę w wysokości 25.461,00 zł na 

przygotowanie dokumentacji do remontu sieci kolidujących z wykonaniem projektowanego 

odwodnienia wzdłuż ulicy Warszawskiej w Lesznie. Kolejna zmiana w dziale 801 Oświata i 

wychowanie dotyczy zwiększenia planu wydatków o kwotę 5.000,00 zł na zakupy 

inwestycyjne z przeznaczeniem na zakup obieraczki do ziemniaków so stołówki szkolnej przy 

Zespole Szkół Publicznych w Lesznie. W dziale 851 Ochrona zdrowia zwiększamy plan 

wydatków o kwotę 35.974,00 zł na wydatki związane z realizacją zadań statutowych Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z czego 20.000,00 zł przeznaczamy na 

kolonie dla dzieci, a 12.250,00 zł na zakup materiałów i wyposażenia. W dziale 854 

Edukacyjna opieka wychowawcza wprowadzono do planu wydatków kwotę 5.000,00 zł na 

wypłatę stypendiów i zasiłków dla uczniów.  

Powiedziała, że są to już wszystkie zmiany jakie naniesione zostały do Uchwały Budżetowej.   

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  zapytała, czy są jakieś pytania do tej uchwały? 

Pytań nie zgłoszono w związku z czym odczytała projekt uchwały po czym poddała go pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 11„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXX/206/2013 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Leszno na rok 

2013; 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie ponieważ przybyła radna Jędraszka więc na sali obecnych jest 11 radnych.   

 

Ad.6.  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie sieci 

wodociągowej 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  powiedziała, że prywatni inwestorzy – 

właściciele działek o nr ew. :402/2, 402/3, 402/4, 402/5 położonych w miejscowości Leszno, 

gm. Leszno zlecili wykonanie projektu oraz budowę sieci wodociągowej wraz z przyłączami. 
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Po zakończeniu inwestycji wystąpili (w listopadzie 2012r.) do Wójta Gminy Leszno z 

oświadczeniami woli nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Leszno wykonanego 

odcinka 222 mb sieci wodociągowej.  Powiedziała, że do projektu uchwały została załączona 

umowa darowizny. Zaznaczyła, że wraz przedmiotem darowizny darczyńcy przekazują 

obdarowanemu pełną dokumentację techniczną. Następnie przewodnicząca odczytała projekt 

uchwały, po czym zapytała czy są pytania do tego punktu? Pytań nie zgłoszono w związku z 

czym poddała uchwałę pod głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 11„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXX/207/2013 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie sieci 

wodociągowej. 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

Ad.8 

Podjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Lesznie za 2012 rok 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  powiedziała, że w związku z faktem, iż przed 

podjęciem uchwały zapisanej w pkt. 7 konieczne będzie zorganizowanie przerwy, dlatego 

przeszła od razu do punktu 8. Powiedziała, że ustawa o pomocy społecznej nakłada na 

kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej obowiązek przedłożenia Radzie Gminy 

sprawozdania z rocznej działalności ośrodka oraz z realizacji zadań statutowych. 

Przygotowany został projekt uchwały do którego dołączone jest sprawozdanie z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej. Działalność ośrodka realizowana jest ze środków budżetu 

Gminy oraz ze środków budżetu państwa. Przedmiotem działalności ośrodka jest realizacja 

polityki społecznej państwa. Przewodnicząca przybliżyła niektóre zapisy załącznika do 

uchwały.  

Pani Barbara Pszczółkowska – Wiceprzewodnicząca Rady zwróciła uwagę na to, że w 

sprawozdaniu zostały ujęte nowe zadania, a mianowicie procedura niebieskiej karty oraz 

działalność zespołu interdyscyplinarnego.  

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  odczytała projekt uchwały, po czym zapytała 

czy są pytania do tego punktu? Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 11„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXX/208/2013 w sprawie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Lesznie.  

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała została podjęta 

jednogłośnie.   

 

Ad.9 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na 

terenie Gminy Leszno w latach 2011 – 2014 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  powiedziała, że Rada Gminy w roku 2011 

podejmowała uchwałę w tym temacie, ale w związku z wystąpieniem pokontrolnym 

Wojewody Mazowieckiego, konieczne jest uzupełnienie uchwały o zapisy dotyczące 

harmonogramu działań, wskaźników realizacji zadań oraz zasad monitoringu.  
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Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  odczytała projekt uchwały, po czym zapytała 

czy są pytania do tego punktu? Pytań nie zgłoszono w związku z czym poddała uchwałę pod 

głosowanie.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 11„za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzym. się” podjęła 

Uchwałę Nr XXX/209/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na terenie 

Gminy Leszno w latach 2011 – 2014. 

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca stwierdziła , że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

Następnie ogłosiła przerwę.  

Ad. 7 

Podjecie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy ustalaniu 

opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

nieruchomości, przysługujące osobie fizycznej 

Pani Barbara Koza – Przewodnicząca Rady –  wznowiła obrady po przerwie. Powiedziała, że 

podczas narady radni zgłosili wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt. 7  - Podjecie uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy ustalaniu opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości, 

przysługujące osobie fizycznej.  

Poddała pod głosowanie wniosek radnych.  

Rada Gminy Leszno stosunkiem głosów 10„za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzym. się” zdjęła z 

porządku obrad punkt 7 dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty przy ustalaniu opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności nieruchomości, przysługujące osobie fizycznej.  

 Pani Barbara Koza – Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty większością 

głosów. Powiedziała, że planowany porządek obrad został zmieniony i ma punktów 11.  

 

Ad. 9 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Nie było odpowiedzi na interpelacje.  

Ad. 10 

Sprawy różne 

Pani Jadwiga Czarnomska  - radna  -  poprosiła o oklaski dla Roberta Lewandowskiego za 

sukces ( 4 gole) odniesiony podczas wczorajszego meczu Borusji Dortmund z Realem 

Madryt. 

Pani Renata Jałoszyńska – mieszkanka wsi Wyględy – zapytała kiedy wreszcie na ul. 

Osiedlowej zostanie podłączony gaz, ponieważ na ul. Topolowej już jest, a u nich nie. 

Zapytała również o kanalizację w Wyględach, kiedy jest szansa na budowę? 

Pan Andrzej Cieślak - Wójt Gminy powiedział, że to nie jest pytanie do przedstawicieli 

Gminy tylko do Gazowni, ponieważ  to oni zajmują się podłączaniem gazu. Wójt powiedział, 

że do gazowni składa się wnioski i to oni określają terminy wykonania. Jeżeli gazownia nie 

dotrzymuje terminów, to należy zwrócić się do Gazowni – najlepiej pisemnie w tej sprawie. 

Wójt powiedział, że gmina może zwrócić się do Gazowni z zapytaniem w tej sprawie, ale na 

chwilę obecną nie jest w stanie udzielić na to pytanie odpowiedzi. Powiedział, że temat 

kanalizacji jest często powtarzany na sesjach, ale Pani jako mieszkaniec może o tym nie 

wiedzieć. Powiedział, że jest problem z budowa kanalizacji w części wschodniej Gminy, gdyż 
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wykonany jest projekt techniczny na oczyszczalnię ścieków, natomiast z projektem sieci jest 

problem. Wyjaśnił, że Gmina z wykonawcą  projektu jest na drodze sądowej, ze względu na 

fakt, że naszym zdaniem firma wykonała źle projekt, w związku z czym nie otrzymali 

zapłaty. Zaprojektowanych zostało zbyt mało przyłączy. Wójt powiedział, że jest to bardzo 

kosztowna inwestycja, gdyż sama budowa oczyszczalni to koszt ok. 4-5 mln zł, a sieć to 

zapewne ponad 20 mln zł więc jest to inwestycja ogromna jak na możliwości finansowe 

naszej małej Gminy. Wójt powiedział, że Gmina przygotowuje się do składania wniosków w 

latach 2014-2020 na środki unijne, gdyż własne finansowanie jest niemożliwe do 

zrealizowania. Wójt powiedział, że sprawa sądowa z projektantem, nie zablokuje inwestycji, 

gdyż równolegle można zlecić ponowne wykonanie projektu innej firmie. Zaznaczył, że  aby 

otrzymać środki unijne na każdy 1 km sieci musi przypadać min. 120 przyłączy, a wykonany 

projekt przewidywał zaledwie 400 przyłączy na odcinku 50 km. Wójt powiedział, że realny 

czas realizacji tego projektu lata 2015-2020. Wójt powiedział, że nawet jeśli wkład własny 

Gminy miałby wynosić 15 % to i tak są to ogromne pieniądze. Podjęcie się tej inwestycji 

zablokuje na kilka lat wszystkie inne inwestycje. Stwierdził, że jedynym wyjściem jest 

podział inwestycji na etapy, gdyż inne możliwości nie wchodzą w grę. Przekazał, że 

oczyszczalnia ścieków projektowana jest w ceny tum wsi Zaborów przy stawach. 

Przypomniał, że duże problemy stwarza uzgodnienie przebiegu sieci przez drogę 

wojewódzką, gdyż Zarząd nie wyraża zgody, na wpuszczenie mediów w pas drogi.  

Pani Teresa Kołecka – radna powiedziała, że ona może służyć pomocą tym temacie, 

ponieważ pomagała mieszkańcom składać wnioski do Gazowni. Powiedziała, że należała do 

komitetu mieszkańców trzech wsi, zajmujących się kontaktem z Mazowiecką Spółką 

Gazową.  

Pani Bożena Śliwińska – radna zapytała, czy możliwa byłaby naprawa chodnika przy ul. 

Sokołowskiej w Lesznie, gdyż chodnik jest bardzo pozarywany i już w zeszłym roku zdarzały 

się wypadki starszych osób. Zapytała czy w ramach napraw bieżących udałoby się poprawić 

ten chodnik.  

Pan Andrzej Cieślak - Wójt Gminy powiedział, że do takich prac potrzebna jest pomoc firmy 

zewnętrznej, a ponadto środki finansowe, gdyż z bieżącego utrzymania dróg nie wystarczy na 

to pieniędzy. Powiedział, żeby p. radna przy zmianach do budżetu zaproponowała Radzie 

Gminy wprowadzenie takiej zmiany.  

Ad. 11 

Zamknięcie posiedzenia 

Barbara Koza – Przewodnicząca Rady powiedziała, że w wyniku wyczerpania porządku 

obrad zamyka obrady sesji. Przewodnicząca podziękowała wszystkim za przybycie i 

zamknęła posiedzenie Rady Gminy o godzinie 19:05. 

       

            

        Przewodnicząca Rady Gminy 
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